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Oprea: Vrem sa avem cea mai mare crestere economica din Europa, prin investitii

si modernizarea infrastructurii

România ar putea înregistra în urmatorii  ani cea mai mare crestere economica din Europa, având în

vedere  investitiile facute de Guvern si modernizarea infrastructurii din  ultimul timp, a declarat, joi,

ministrul Economiei, Antreprenoriatului  si Turismului, Ştefan-Radu Oprea, la cea de-a 10-a editie a 

evenimentului "CFA CEE Investment Conference".

"În aceasta parte a lumii, în urmatorii ani, asa cum spun economistii,  cred ca o sa avem cea mai dinamica

dezvoltare economica. Economistii  spuneau cu câteva luni în urma ca România, în urmatorii 7-8 ani, va avea  cea

mai mare crestere economica, probabil din Europa. Am vorbit cu cei  implicati în afaceri si cu colegii din Guvern

si ne-am hotarât ca nu  vrem sa-i dezamagim pe acesti specialisti - si vrem sa avem cea mai mare  crestere din

Europa datorita investitiilor facute de Guvern si prin  dumneavoastra, fonduri de investitii - si prin modernizarea 

infrastructurii din România, care se întâmpla în ultimul timp. Acesta a  fost unul dintre lucrurile pe care nu le-am

facut în mod corespunzator  pâna acum. Am încercat sa avem o piata libera, însa fara infrastructura  adecvata", a

mentionat Oprea, la evenimentul organizat de Asociatia CFA  România.

În alta ordine de idei, ministrul a apreciat ca Bursa de Valori din  Bucuresti se afla în crestere, însa acest lucru ar fi

trebuit "sa  înceapa un pic mai repede".

"Bursa de Valori din Bucuresti este în crestere, într-o crestere chiar  buna. Poate ca aceasta crestere ar fi trebuit sa

înceapa un pic mai  repede deoarece, ca sa ai companii bune, sa ai povesti de succes fara o  infrastructura adecvata

a pietei capitalului, a sistemului bancar, a  sistemului de evolutie bancara, fara o Bursa de Valori buna, e ca si cum 

ai avea o masina foarte puternica pe un drum de tara. N-ai cum sa obtii  performanta. Daca vrei sa ai performanta,

trebuie sa ai infrastructura -  si asta se întâmpla în prezent în România si în Republica Moldova", a  mai spus seful

de la Economie.

El a subliniat ca trebuie sa fim parteneri si sa sustinem calea Republicii Moldova catre Europa.

"Este ziua Europei, deci putem sa vorbim mai mult despre cum si când  Republica Moldova va ajunge în Europa si

noi suntem gata sa va sprijinim  în toate domeniile de activitate. În ultimul timp lucrurile au evoluat,  Guvernul a

facut multe investitii, o schimbare si pentru România. Avem  mai multe investitii si economiile se dezvolta pe baza

investitiilor, nu  pe baza consumului, cum era în trecut. Asta va aduce noi oportunitati,  noi avantaje", a sustinut

Oprea.
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